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Bestyrelsesmøde D.14/5-2023  

Tilstede: Formand Line, Kassér Bojana, Peter, Christina & Sofie  

Mødereferat: Sofie  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Update fest:  

- Vi har ikke mødtes endnu, afholder møde snarest vi vender tilbage som muligt. Der er sat et 

beløb til festen, vi forsøger at holde budgetterne nede i det omfang det er muligt.  

- Festen afholdes d.12/8-23 

Læbælte:  

- Line havde møde med en lokalt firma der kan stå for at tynde ud i læbæltet. Hvis der skal 

fældes 50 træer, koster det ca.75.000. 5 dage af 15.000 kr. Der er snak om hvad vi gør i 

forhold til pengene. Der har været snak om hvilke træer der skal fældes, det kan være en 

mulighed at gå fra hus til hus for at finde ud af hvilke træer der skal fældes. Det er vores 

pligt at holde læbæltet. Kender vi nogle, der kan hjælpe os med pris ift. Er der nogle der 

ved hvordan det er lavet før. Vi har behov for at starte helt forfra for at se hvilke træer der 

skal fældes. Line spørger ind til det i nyhedsbrevet.  

Hæk bag fælleshuset:  

- Det er ikke et krav, at der skal være en hæk. Vi må godt fjerne hækken. Dette gøres på en 

arbejdsdag.  

Update fra Kassér:  

- Lejen er sendt ud  

- Der er ikke noget aconto beløb til vand, der betales det faktiske beløb.  

- Ved behov for spørgsmål kontakt Bojana 

- Bojana har fortsat ikke adgang til banken.  
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Honorar:  

- Vi har kigget regnskaberne igennem for at tjekke op på hvad Honorar + hjemmekontor 

betyder i årsregnskabet, grundet spørgsmål ved generalforsamlingen. Formand + Kassér, 

havemænd, husudvalgsmedlemmer for faste honorar, disse er fordelt ud på de to poster i 

regnskabet. 

- Gulvene skal vaskes ved brug efter leje af huset. Husudvalget modtager 500 kr. for dette. 

Pengene bliver betalt løbende efter endt vask. Når Bojana har adgang til banken, bliver der 

fulgt op på dette.  

Klip af fælles hæk – hvem er han:  

- Torben Frederiksen – Vi skaffer telefonnummeret 

Arbejdsdag:  

- Arbejdsdagen gik rigtig godt.  

- Der blev lavet meget.  

- Vi når det vi når på de givne dage. Peter har styr på arbejdsdagene.  

- Ukrudt er vigtigst 

- Idé: Vi laver fælles projekter sammen en dag hvor der gives frokost mv. Det ville give 

sammenhold mv. Og her kunne vi nå nogle større ting. 

- Der mangler sten flere steder, vi afventer til at bestille nye efter gravearbejdet til strøm.  

Skilt til havemosen 51 ud til vejen: 

- Der skal laves et skilt ud til vejen: H/F Hjortemosen 51, der kan sættes i jorden, Sofie er på 

opgaven. 

Fælleshus -  loft der faldt ned:  

- Tilbud: Opsætning af soldater for at se om det kan løfte taget op. Men vi er nødt undersøge 

lidt nærmere, da det evt er en større operation.  

- Peter laver en dag hvor han tager en ingeniør ud for at tjekke op hvad der skal laves mv.  

- Vi forsøger at få et overblik over hvad det koster 

Strøm update:  
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- Aftaler mellem Cerius og Kommunen er underskrevet  

- Cerius kontakter bestyrelsen om det kommende gravearbejde.  

- Frank Broen opstarter i næste uge med at lave strømmen hos den enkelte lejer. Der laves 

separate aftaler i husene. Han kontakter løbende de haver han går i gang med. 

Evt.: 

- Der var ikke noget til evt.  

 

 

 


